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W związku z tym, że od dłuższego czasu oczekujemy, jako radni, na spotkanie w sprawie stadionu( jego modernizacji) a zastępca Burmistrza, mimo"

deklaracji, nie podaje konkretnych terminów (na ostatnią moją propozycję w lipcu nie był chętny do spotkania) proszę o ustalenie terminu spotkania i

podania do wiadomości wszystkim radnym.
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